
Groningen, 26 september 2009 

Betreft: Toename vandalisme langs uitgaansroutes 

Geachte burgemeester,

Onlangs mochten we uit het Dagblad van het Noorden vernemen dat het aantal vernielingen

langs routes tussen buitenwijken en het centrum aan het toenemen is. Vooral als jongeren

terugkomen van het stappen plegen ze vernielingen op de weg naar huis. De politie is

voornemens het aantal routes en het soort vernielingen in kaart te brengen. Is deze

informatie beschikbaar voor de commissievergadering op 14 oktober a.s.? Het gaat om

zinloze vernielingen, zoals het bekrassen van auto’s, ingooien ramen, dubbel trappen

fietswielen, aftrappen autospiegels. Het is ongelofelijk schofterig gedrag dat naar mening van

de VVD fractie een keiharde aanpak. 

De VVD fractie heeft de volgende vragen:

1. Klopt het dat de vernielingszucht van uitgaande jongeren die ’s nachts huiswaarts

keren na het stappen, aan het toenemen is, en zo ja waar bestaat deze toename uit?

2. Ligt er ook een oorzaak ten grondslag aan de toename van dit soort vernielingen? Zo

a, welke oorzaken zijn dit?

3. Wordt er nagedacht over een aanpak van dit soort vandalisme, en dan gaat het om

het constateren van het vandalisme en het aanhouden van de daders? Zo ja, wat

voor aanpak? Naar mening van de VVD fractie moet er meer politie worden ingezet

om de daders te kunnen aanhouden, en kan snelrecht een rol spelen in het snel

kunnen afstraffen van de daders. 



4. Wordt er vervolgens ook nagedacht over het strenger afstraffen van dergelijk

vernielzuchtig gedrag? Hoe wordt vandalistisch gedrag nu afgestraft? In hoeverre

wordt de schade verhaald op de daders? Strenger straffen en het verhalen van de

schade kan preventief bijdragen aan het terugdringen van vandalistisch gedrag.

5. Wordt er ook nagedacht over het stimuleren van het doen van aangifte door de

slachtoffers? Het kunnen doen van aangifte in de wijken zou hier aan kunnen

bijdragen, politiespreekuren in wijk- en buurtcentra.  

Namens de VVD fractie,

Betty de Boer


